
Generalforsamling Vinding Bypark Grundejerforening 24. april 2023

Referat af generalforsamling, afholdt den 24. april 2023

Mødet blev afholdt i sognehuset ved Vinding kirke. Mødet var indkaldt rettidigt, og blev afholdt
med god deltagelse. 

Punkt 1: Valg af dirigent. 
Peter Skouenborg, valgt og accepterede. 

Punkt 2: Formandens beretning.
Beretningen blev fremlagt og gennemgået af Torkild Beck.

I forbindelse med beretningen kom det til drøftelse, hvad der skal ske med det grønne område mod
boldbanerne. Formanden orienterede om, at der pt er en dialog i gang med Vejle Kommune, idet det
er kommet til foreningens kendskab, at grundejerforeningen øjensynligt har overtaget området ved
skolestien og ud mod boldbanerne tilbage i  2005.  Bestyrelsen har ikke tidligere været  vidende
omkring dette. Når der er nyt i sagen bliver foreningens medlemmer orienteret. 

Der blev udtrykt ønske om, at bestyrelsen følger op på om der for flere år siden er sket vedtagelse
af, at græsset foran de enkelte huse indgår i vedligeholdelse / græsslåning af fællesarealer. 

Beretningen blev godkendt. Beretningen foreligger på grundejerforeningens hjemmeside. 

Punkt 3: Fremlæggelse af regnskab: 
Fremlagt og gennemgået af Allan Feddersen. Regnskabet blev godkendt. Regnskabet foreligger på
grundejerforeningens hjemmeside. 

Punkt 4: Arbejdsplan og budget for det kommende år: 
Budget  for  2023  blev  gennemgået  af  Allan  Feddersen  og  efterfølgende  godkendt.  Budgettet
foreligger på grundejerforeningens hjemmeside.

Punkt 6: Behandling af indkomne forslag: 

 Bestyrelsen  foreslog  at  hæve  kontingent  til  700  kr.  årligt.  Baggrunden  for  dette  er,  at
bestyrelsen  ønsker  at  grundejerforeningen  skal  kunne  stå  imod  fremtidige
omkostningsstigninger på den grønne vedligeholdelse af området, samt mulig tilføjelse af
vores  vedligeholdelsespligt,  som  kan  komme  til  at  omfatte  dele  af  skolestien  mod
boldbanerne. 

Der blev stemt om ovenstående ved håndsoprækning. Forslaget blev vedtaget.

 Forslag om tilplantning af skolestien mod boldbanerne med frøblomster.
Emnet blev drøftet på mødet. Bestyrelsen har det med i overvejelserne, når det ligger fast,
hvad der skal ske med det grønne område. Bestyrelsen er pt. i dialog med Vejle Kommune.  

Punkt 7: Valg af bestyrelsesmedlemmer/ suppleanter
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På valg var 

 Anette Lorenzen og Søren Rasmussen. Sidst nævnte modtog ikke genvalg. 
 Jeanette Mosgaard blev valgt ind

Suppleanter

 Birgitte Serup og Inger Marie Bak. Begge modtog genvalg. 

Punkt 8: Valg af revisor og revisorsuppleant
 Grethe Juhl Pedersen modtog genvalg. Ingen valgt til suppleant. 

Punkt 9: Eventuelt.

Der var intet under eventuelt. 


